

We are Savola: a leading strategic holding group in the food and retail sectors in the Middle East and North Africa region.

Since 1979, Savola Group has achieved profits for shareholders and investors through the optimal utilization of its diverse investment portfolio of operations and managed investments which include two main subsidiaries - Savola Foods Company and Panda Retail Company.

Savola Foods owns a wide range of popular brands supplying main commodity products such as food oil, sugar, pasta, ghee, and more, to households around 50 countries. We are dedicated to innovation, meeting consumer demands, continuously introducing new products, and expanding into higher-value categories.

Panda Retail Company manages the Panda Markets chain in Saudi Arabia and neighboring countries. It owns over 187 stores, hypermarkets, and supermarkets serving more than 90 million customers.

Further to our strong focus on core sectors and regions, Savola holds a 49% stake in Herfy Food Services Company, a 51% controlling stake in Al Kabeer Group (acquired in 2018), and completed the acquisition of Bayara Holding Company Ltd. in 2021.

In addition to our steadfast commitment to our business sectors and the region we operate in, the ethical principles embraced by our company serve as a significant attraction for investors. Our unwavering dedication to transparency, fairness, and generosity permeates every facet of our operations, and these values remain paramount in our decision-making processes and actions.

الملف التعريفي الصافولا

نحن صافولا: مجموعة استراتيجية قابضة رائدة في قطاعي الأغذية والتجزئة في منطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا.

حققت مجموعة صافولا أرباحاً للمساهمين والمستثمرين منذ عام 1979م من خلال الاستغلال الأمثل لمحففظتها الاستثمارية المتنوعة للعمليات والاستثمارات التي تديرها المجموعة والتي تشمل الشركتين الرئيسيتين - شركة صافولا للأغذية وشركة بنده للتجزئة.

تقدم شركة صافولا للأغذية مجموعة واسعة من العلامات التجارية التي تعمل وفق نموذج توزيع مباشر من الشركة إلى المستهلك، وجميعها علامات معروفة من قبل المستهلكين ولديها إقبال واسع في أكثر من 50 دولة. توفر هذه العلامات منتجات غذائية أساسية، من زيوت الطعام والسكر والمكرونة والسمن، وغيرها. كما تقوم شركة صافولا بخطوات نشطة وحاسمة في تقديم منتجات جديدة والتوسع في فئة المنتجات ذات القيمة الأعلى، مما يظهر التزامها بالابتكار وتلبية متطلبات المستهلكين.

أما شركة بنده للتجزئة، فتدير سلسلة متاجر "بنده" في المملكة العربية السعودية والدول المجاورة، وتمتلك أكثر من 200 فرع من الهايبرماركت والسوبرماركت، وتخدم أكثر من 90 مليون عميل سنوياً.

إلى جانب تركيزنا القوي على قطاعات أعمالنا والمنطقة التي نخدمها، نمتلك حصة ملكية تبلغ 49٪ في شركة هر في للخدمات الغذائية، والحصة الأكبر في شركة الكبير بنسبة 51٪ (منذ عام 2018)، كما استحوذنا على شركة بايارا القابضة المحدودة في عام 2021.

بالإضافة إلى التزامنا الثابت تجاه قطاعات أعمالنا والمنطقة التي نعمل فيها، تحرص المجموعة على المبادئ الأخلاقية إذ تعتبر عاملاً مهماً في جذب المستثمرين. فإن المجموعة تلتزم بمبدأ الشفافية والعدالة والكرام الذي ينعكس في كل جانب من جوانب عملياتنا وقراراتنا وأفعالنا بشكل ثابت.